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PROTOKÓŁ Nr XXXIII/2017 kadencji 2014 - 2018 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 
odbytej w dniu 25 maja   2017 roku, o godz. 14.

00
 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 
przy ul. Wrocławskiej 2. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu  
Przewodnicząca otworzyła sesję i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości oświadczyła, iż 
zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

Zanim przejdziemy do przyjęcia porządku obrad odczytam postanowienie komisarza 
Wyborczego z dnia 28 kwietnia 2017 roku w sprawie obsadzenia mandatu radnego. „Na 
podstawie art. 387 1 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. Kodeks wyborczy w związku z 
postanowieniem Komisarza Wyborczego we Wrocławiu z dnia 4 kwietnia 2017 r. w sprawie 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej, postanawiam o: 
§1 Wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 3, właściwym dla wyboru Rady 
Powiatu w Środzie Śląskiej, Pana Czesława Kaczmarka – kandydata z listy nr 4 – Komitet 
Wyborczy Platforma Obywatelska RP, której w wyborach powszechnych przeprowadzonych 
w dniu 16 listopada 2014 r. uzyskał kolejno największą liczbę głosów i nie zrzekł się 
pierwszeństwa do objęcia mandatu. 
§2. Postanowienie o obsadzeniu mandatu radnego przesyła się Wojewodzie Dolnośląskiemu 
i Przewodniczącemu Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
§3. Postanowienie podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego oraz podaniu do publicznej wiadomości w Biuletynie Informacji Publicznej. 
§4. Postanowienie wchodzi w życie z dniem podpisania.”  
Szanowni Państwo teraz nastąpi uroczysta rota ślubowania i po odczytaniu treści Pan 
Czesław Kaczmarek powstaje wypowiada słowo „ślubuję” z ewentualnym dodaniem „Tak mi 
dopomóż Bóg”, może na stojąco, powstaniemy wszyscy. 
 

„Uroczyście ślubuję 
rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, 

strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, 
czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i 

dobra obywateli, 
przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej” 

 
     
Czesław Kaczmarek 
Ślubuję  tak mi dopomóż Bóg 
 
Obecnych 17 radnych. 
 
Starosta 
Do porządku posiedzenia w punkcie 8 podjęcie uchwał Rady Powiatu proszę w imieniu 
Zarządu o wprowadzenie uchwały Rady Powiatu w sprawie   uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Średzkiego na lata 2017-2024. Uchwała była zaopiniowana 
przez Zarząd i poszczególne komisje Rady wczoraj.  
 
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Średzkiego na lata 2017-2024, Rada Powiatu głosowała: 
 

ZA – 12  P – 0  W – 5 
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Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 
 
Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianą, Rada Powiatu głosowała:  
 

ZA – 17  P – 0  W – 0 

 
Porządek został przyjęty i przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr XXXII/2017 z sesji Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
6. Ocena Akcji zima. 
7. „15 min. dla wyborców”. 
8. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- zmiany uchwały Nr XXXII/143/2017 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 27 kwietnia 
2017 roku w sprawie nadania imienia Specjalnemu Ośrodkowi Szkolno-Wychowawczemu w 
Środzie Śląskiej, 
- zmiany uchwały Nr III/17/2002 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 30 grudnia 2002 
roku w sprawie zasad ustalenia obowiązkowego wymiaru zajęć oraz udzielania zniżek 
nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych, dla których Powiat 
Średzki jest organem prowadzącym, 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2017  

9. Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w 
sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Środzie Śląskiej sprawozdaniu z 
wykonania budżetu powiatu za 2016 rok.  

10. Rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej z wykonania budżetu 
Powiatu za 2016 rok.  

11. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Powiatu Średzkiego za 2016 rok.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Powiatu Średzkiego za 

2016 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za 2016 rok. 
13. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu 

Powiatu w Środzie Śląskiej.  
14. Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w 

sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu 
Powiatu w Środzie Śląskiej.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej. 
16. Interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wnioski i oświadczenia radnych. 
18. Sprawy różne. 
19. Zamknięcie sesji.                                                            
 
Ad. 3/ Przyjęcie protokołu Nr XXXII/2017 z sesji Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
      
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXXII/2017 z sesji Rady 

Powiatu odbytej na posiedzeniu w dniu  27 kwietnia   2017 roku 

Rada Powiatu za przyjęciem protokołu Nr XXXII/2017 głosowała:   
 

ZA - 17  P - 0  W – 0  

 
Ad. 4/ Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu (załącznik nr 3 do 
protokołu)  
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Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami (załącznik nr 4 do protokołu)     
   
Starosta 
Przedstawił sprawozdanie.    
 
W trakcie sprawozdania  
salę opuścił radny Mariusz Wojewódka i wrócił do sali. 
Obecnych 17 radnych 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 6/ Ocena Akcji zima. (załącznik nr 5 do protokołu)       
 
Nikt  nie wyraził chęci zabrania głosu.       
 
Ad. 7/ „15 min. dla wyborców”.       
 
Pan Gorczyczyński- mieszkaniec miejscowości Rakoszyce 
Witam Państwa jestem  mieszkańcem Rakoszyc, nazywam się Gorczyczyński, mieszkam na 
ulicy  Budziszowskiej i mam do Państwa taka sprawę. Sprawa jest dość zawiła, bo to jest 
sprawa jeszcze za Pana Wicestarostę Kudryńskiego. Jest proszę Państwa Pan Gnatowski 
wypchał staw zasypał rów widać tą hałdę ziemi i na dzień dzisiejszy jak pisałem płot został 
przesunięty, z chodnika pozostawił chodnik w niecce rowu, rów trzeba teraz udrążyć jest 
przepust wstawiony i nie ma działania rowu. W związku z tym wnoszę rozmawiałem już z 
Panem Wicestarostą o geodetę o wyznaczenie niezależnego geodety, bo poprzedni geodeta  
ja tu mam mapkę całkiem wyznaczył ten rów w innym miejscu, inaczej go wyznaczył niż to 
przebiega, dziękuje bardzo.  
 
Przewodniczący Rady  
Ten temat również z Panem Gorczyczyńskim przerabiałem na roboczo, Pan Starosta 
wynajmie niezależnego geodetę w najbliższym czasie zostanie to na nowo sprawdzone.    
      
Nikt więc nie wyraził chęci zabrani głosu. 
 

Ad.8/ Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 
 zmiany uchwały Nr XXXII/143/2017 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 27 kwietnia 
2017 roku w sprawie nadania imienia Specjalnemu Ośrodkowi Szkolno-Wychowawczemu w 
Środzie Śląskiej, 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XXXIII/147/2017 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/143/2017 Rady 
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Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 27 kwietnia 2017 roku w sprawie nadania imienia 
Specjalnemu Ośrodkowi Szkolno-Wychowawczemu w Środzie Śląskiej 
 
Sale opuścił radny Pierzchalski 
Obecnych 16 radnych 
 

- zmiany uchwały Nr III/17/2002 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 30 grudnia 2002 
roku w sprawie zasad ustalenia obowiązkowego wymiaru zajęć oraz udzielania zniżek 
nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych, dla których Powiat 
Średzki jest organem prowadzącym, 
 

Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 16 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 11; P – 0; W - 5  
podjęła uchwałę Nr XXXIII/148/2017 w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/2002 Rady 
Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 30 grudnia 2002 roku w sprawie zasad ustalenia 
obowiązkowego wymiaru zajęć oraz udzielania zniżek nauczycielom zatrudnionym w 
szkołach i placówkach oświatowych, dla których Powiat Średzki jest organem 
prowadzącym 
 
Do sali wrócił radny Pierzchalski 
Obecnych 17 radnych 
 

 zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2017 
 

Skarbnik 
W związku z tym, że przy omawianiu wczoraj uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 
radni nie uzyskali ode mnie odpowiedzi jeżeli chodzi o dotację przeznaczoną na Terenowy 
Fundusz Gruntów Rolnych a tym zajmuje się Pani  Iza Szkocna. Bardzo bym prosiła o 
wyjaśnienie, bo to pytanie padało a ja po prostu nie wyjaśniłam przed uchwaleniem, przed 
podjęciem uchwały. 
 
Izabela Szkocna – Skrzeczek – inspektor Wydziału Środowiska i Rolnictwa  
Pracuję  na podstawie ustawy o ochronie gruntów rolnych i leśnych zajmuje się .. wyłączaniem 
gruntów ornych z produkcji rolnej, jeżeli nie jest to budownictwo jednorodzinne tylko na przykład 
przemysł to za takie wyłączenie trzeba zapłacić pieniążki. I te pieniążki trafiają do Zarządu 
Województwa Dolnośląskiego, tam jest pula i  z tej puli później do tej puli można wystąpić o 
rożnego rodzaju dotacje. Do 2015 roku obowiązkiem Starosty było badać gleby na terenie 
Powiatu Średzkiego co 5 lat w związku z czym realizowaliśmy ten obowiązek, występowaliśmy do 
Zarządu Województwa Dolnośląskiego z prośbą o dotacje na badanie skażenia gleb na terenie 
Powiatu  Średzkiego, dostawaliśmy te pieniądze. Postanowiliśmy mimo obowiązku ustawowego 
dalej kontynuować te badania, wystąpiliśmy o  pieniążki i dostaliśmy po to żeby przebadać tereny 
skażone na terenie Powiatu Średzkiego.        
 

Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 
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Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 12; P – 0; W - 5  
podjęła uchwałę Nr XXXIII/149/2017 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu 
Średzkiego na rok 2017 
 
-  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Średzkiego na lata 2017-2024 
 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 12; P – 0; W - 5  
podjęła uchwałę Nr XXXIII/150/2017 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Średzkiego na lata 2017-2024 
 
Ad. 9/ Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Środzie Śląskiej 

sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2016 rok.  

Skarbnik 
Odczytała powyższą uchwałę. 
 
Ad. 10/ Rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej z wykonania 
budżetu Powiatu za 2016 rok.  
 

Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Ad. 11/ Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Powiatu Średzkiego za 2016 rok.  

 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Ad. 12/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Powiatu 
Średzkiego za 2016 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za 2016 rok. 
 

Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 12; P – 0; W - 5  
podjęła uchwałę Nr XXXIII/151/2017 w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego 
Powiatu Średzkiego za 2016 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za 
2016 rok. 
 

Przewodniczący Rady  10 min. przerwy 
 

Po przerwie wznowiono obrady. 
 

Obecnych 16 radnych. 
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Ad. 13/Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla 
Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej.  
 

Czesław Osiecki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał powyższy wniosek. 
 
Ad. 14/ Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 
Wrocławiu w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium dla Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej.  
 

Czesław Osiecki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał powyższą uchwałę. 
 
Ad. 15/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu w 

Środzie Śląskiej. 

Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Radny  Wojewódka 
Ponieważ pod projektem uchwały jest pieczątka i podpis Pani prawnik, wiec ja mam pytanie, 
czy według Pani pod katem prawnym wszystko jest w porządku? 
 
Radca prawny 
Dzień dobry, ja bym bardzo prosiła może o sprecyzowania pytania. 
 
Przewodniczący Rady 
Ja może odczytam tą uchwałę „Uchwała  Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia   25 maja   
2017 roku w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Środzie Śląskiej Na 
podstawie art. 12 pkt. 6 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym 
(tekst jednolity Dz. U. z 2016 roku poz. 814) oraz art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 
2009 roku o finansach publicznych (tekst jednolity - Dz. U. 2016 r. poz. 1870) 
Rada Powiatu w Środzie Śląskiej uchwala, co następuje: 
§ 1 Udzielić absolutorium Zarządowi Powiatu w Środzie Śląskiej z tytułu wykonania budżetu 
za 2016 rok. § 2 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
Radca prawny  
I co Pan kwestionuje, Panie radny? 
 
Radny Wojewódka 
Ja zadałem pytanie i proszę tylko odpowiedzieć tak, czy nie. 
 
Radca prawny 
Ale na jakie pytanie mam Panu odpowiedzieć? 
 
Radny Wojewódka 
Na to co zadałem. 
 
Radca prawny 
To bardzo proszę o powtórzenie, być może niezbyt szczegółowo się wsłuchałam, byłam 
zajęta czymś innym. 
 
Radny Wojewódka 
Pytanie było krótkie, na temat, niestety nie będę powtarzał, trzeba było słuchać, dziękuję. 
 
Radca prawny 
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Panie Przewodniczący w związku z tym, że ja niestety nie dosłyszałam prawidłowo całego 
tego pytania, no to nie bardzo wiem co mam odpowiedzieć. Powtarzam po raz kolejny, że 
pytania nie dosłyszałam Pana radnego, jeśli Pan radny nie jest na tyle uprzejmy i nie chce 
powtórzyć. 
 
Radny Wojewódka 
Pani mecenas trzeba było słuchać, naprawdę było bardzo krótkie i precyzyjne tu nie ma co 
formułować. Pytałem się czy skoro Pani się tutaj podpisała czy mamy rozumieć, że pod 
kątem prawnym wszystko jest sprawdzone, wszystko jest w porządku?  
 
Radca prawny 
Pyta Pan o treść uchwały? 
 
Radny Wojewódka 
Tak. 
 
Radca prawny  
Tak. 
      
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 16 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 12; P – 0; W - 4  
podjęła uchwałę Nr XXXIII/152/2017 w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu 
Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Starosta 
Chciałem serdecznie podziękować szanowni Państwo za 2016 rok i za udzielenie tego jakże 
ważnego poparcia w formie przyjęcia uchwały o udzielenie absolutorium. I tak na marginesie 
żenujące jest zachowanie radnego Znamirowskiego Przewodniczącego Komisji Budżetowej, 
albo Pan czegoś nie rozumie, jeżeli Pan czegoś nie rozumie przewodniczący bardzo ważnej 
komisji to proszę na przyszłość przyjść spytać się, bo zachowanie szefa komisji, który 
później głosuje przeciwko absolutorium to rozumiem, że czegoś nie wie. Osobiście Panie 
Andrzeju Znamirowski, Panie radny mogę udzielić korepetycji, albo Pani Skarbnik albo ktoś 
inny z grona osób które pracują w Starostwie. Tak na przyszłość, bo do pozostałych radnych 
nie mam oczywiście żadnego ani żalu, bo taka jest rola radnych opozycyjnych, ale do Pana 
szczególnie Panie Andrzeju, wstyd po prostu wstyd, może jeżeli Pan nie zna materii 
budżetowej to najlepiej będzie jak Pan po prostu sam zrezygnuje z pełnienia funkcji 
zaszczytnej funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, dobrze? 
 
Radny Rutkowski 
Budżetowej. 
 
Starosta 
Tak Budżetowej, tak na przyszłość niech Pan to weźmie do rozważenia, dziękuję. 
 
Radny Wojewódka 
Panie Przewodniczący takie zachowanie Pana Burdzego jest niedopuszczalne, radny nie 
jest związany żadnymi instrukcjami, jak głosuje jest, niezależny, Panie Burdzy nie Pan o tym 
decyduje jak radny, który radny w jaki sposób głosuje.  Radnego oceniają, ewentualnie mogą 
ocenić wyborcy nie Pan przypisuje Pan sobie prawa nienależne… 
 
Starosta 
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Panie Wojewódka  wyraźnie Pan albo nie usłyszał tego co powiedziałem albo nie chce Pan 
usłyszeć, bo może akurat ma Pan  jakieś problemy ze słuchem. Wyraźnie powiedziałem, że 
do Panów akurat Pana Uszyńskiego i Pana Masłowskiego nie mam a tym bardziej do Pana 
żadnych pretensji. Pretensje moje są tylko takie, że Przewodniczący Komisji Budżetowej 
bardzo ważnej komisji Pan Andrzej Znamirowski zachowuje się dziwnie, bo raz jest za 
jakimiś zmianami do budżetu później jest przeciw właśnie w takiej uchwale jak ta, a czasami 
się wstrzymuje i to jest dziwne. I proszę mi wierzyć będę mógł sobie mówić co chcę i kiedy 
chcę i jak chcę, bo to jest jeszcze wolne forum do głoszenia swoich uwag i swoich 
przemyśleń bo od tego jest forum sesji Rady Powiatu. Jeszcze możemy pewne rzeczy 
mówić w tym kraju co uważamy za stosowne, dziękuję Panu bardzo. 
 
Przewodniczący Rady 
Dziękuję, zamknijmy dyskusję bardzo proszę. 
 
Radny Wojewódka 
Panie Burdzy, Pan radny ma prawo Znamirowski głosować jak uważa, tak? Pan też głosuje 
różnie i inni radni różnie i nikomu nie wytykamy w jaki sposób głosuje, wytykanie personalne 
jest dla mnie niedopuszczalne, takie zachowanie niedopuszczalne, nikt w taki sposób się 
nigdy na tej sali nie zachowywał. 
 
Starosta 
Ja się zachowuję… 
 
Radny Rutkowski 
No dyskusja jest, nie dotyczy podjętej uchwały. Pan Starosta w związku z tym, że jest 
szefem Zarządu i udzielono mu absolutorium w zasadzie powinien zabrać głos. Natomiast ta 
dyskusja, która  w tej chwili się toczy,  proszę bardzo Panie radny zaraz sprawy różne, 
wnioski. Natomiast no ubolewam z tego powodu, że przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
zachowuje się tak jak się zachowuje. 
 
Przewodniczący Rady 
Budżetowej. 
 
Radny Rutkowski 
Budżetowej nie przystoi, dziękuję i wnioskuję, żeby zamknąć dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady  
Zamknijmy dyskusję, jeszcze Pan Znamirowski szef komisji Budżetowej bardzo proszę 
krótko i  przechodzimy do punktu 16. 
 
Radny Znamirowski  
Ja chciałbym się odnieść do słów Pana Starosty, bo  mówiąc że ja nigdy nie byłem,  na 
każdej komisji Budżetowej wstrzymuję się od głosu, nigdy nie byłem za budżetem i właściwie 
… raz głosuję tak, raz głosuję tak. Moje stanowisko jest znaczne we wszystkich uchwałach 
się wstrzymuję. To nie jest mój budżet jest to budżet zawsze tworzony przez koalicję 
rządzącą. I proszę mi nie mówić jak ja mam głosować i przypisywać do … której nie 
popieram.  
 
Ad. 16/ Interpelacje i zapytania radnych. 

Starosta 
A dieta jest czyja? 
 



9 

 

Przewodniczący Rady 
Panie Starosto proszę o spokój. 
 
Radny Wojewódka 
Panie Przewodniczący, wniosek formalny proszę ukrócić takie zachowania, takie 
zachowania są nie na miejscu i nie przystroją radnym, dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady 
Dziękuję za uwagę. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 17/ Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Radna Mikła 
Ja mam jeden wniosek, przede wszystkim droga zrobiona do Udanina od autostrady jest 
bardzo dobrze, kierowcom się jeździ bardzo dobrze. Ostatnio wypadek był w poniedziałek 
gdzie jechała moja koleżanka młodsza z dwójką dzieci do przedszkola z drogi od cmentarza, 
od boiska i miała wypadek. Rozmawiałam z Panem Wicestarostą przed chwilą i Pan 
Wicestarosta powiedział mi, że we wtorek zbiera się Komisja Bezpieczeństwa Ruchu 
Drogowego. I ja wnioskuję składam taki wniosek, żeby tam zamontować znak 40 kilometrów 
prędkość, bo jest skrzyżowanie z drogą nieposiadającą pierwszeństwa przejazdu, jest znak 
miejscowości, ale to dla ludzi jest mało, może znak ich otrzeźwi, może nie. Mówiłam również 
o tych muldach poprzecznych, ale tu mnie uświadamiają panowie, że nie można na takich 
drogach, że na wewnętrznych drogach można, bo to byłoby chyba najbardziej skuteczne. Bo 
nawet i lustro jest, które ja sama jadąc w niedzielę od syna, bo akurat tam mieszka to się 
zatrzymałam, bo tak no przepraszam powiem głośno i tak jak dzisiaj jechał wariat dosłownie, 
przejechał dopiero na krzyżówce się zatrzymał. Także bardzo proszę o ten znak, może o te 
jeżeli nie można tych muldów no to trudno, a może można, może sprawdzić i chociaż z jeden 
żeby ich otrzeźwiło tam. Dziękuję bardzo.       
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 18/ Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady           
informuję, że najbliższa sesja odbędzie się 22 czerwca w czwartek o 14.00, komisje dzień 
wcześniej 21 w środę.   
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 
  
Ad. 19/ Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął XXXIII w 
kadencji 2014 – 2018 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Protokołowała:     
(-) 
Maria Pstrowska 
 

Przewodniczący Rady 
(-) 

Daniel Padewski 


